

CYBEXceptional

台階訓練器

CYCLONE™ - S Stepper



CYBEX®



產品規格 Specifications :

型號 : Model :	CYCLONE - S / 530S
尺寸 : Length/Width :	109L (長) x 79W (闊) cm
重量 : Weight :	60 kg
運動編程 : Exercise programs :	快速起動, 人手操作, 9個編程, 1個體能測試及心率控制編程 Quick start, manual, nine programs and fitness test as well as heart rate-based program
資料顯示 : Information displayed :	上層顯示 : 里程, 樓層, 卡路里, 每小時 卡路里, METs, 速度, 心率 下層顯示 : 時間, 速度/鍛鍊級別 Upper display : Distance, Floors, Calories, Calories per hour, METs, Speed and Heart rate Lower display : Time and speed/level
電源規格 : Power :	1/2A @ 115V, 1/4A @ 230V, 50/60Hz
步幅 : Max. step height :	41 cm
速度 : Speed range :	10 - 150 尺/每分鐘 (3 - 46米/每分鐘)
顏色 : Color :	黑色外殼, 5種標準顏色可供選擇或自選顏色 Black enclosure with choice of 5 standard colors Custom colors available. 標準顏色 standard colors 顏色只供參考 Color for display only

特點 Features

電腦編程台階訓練器 CYCLONE - S Stepper

- 採用鋼纜驅動系統, 在使用時更平穩順暢及較易保養。
- 專利的阻力調節系統, 使機身操作寧靜。
- 高強度焊接的鋼框架使機身更加穩固, 機面塗上環氧基樹脂以加強保護, 增強耐用性。
- 可人手操作, 29個鍛鍊程度, 速度範圍每分鐘由10尺至150尺。
- 9個預設運動編程, 迎合各類用者的需要。透過手感心率或使用Polar遙測裝置, 用者可監察自己的運動心率, 在心率控制編程鍛鍊中保持理想的目標心率。
- 可配置15" 影音電視屏幕。

- Cable drive presents incredibly smooth feel.
- Patented braking system provides virtually silent operation.
- Welded, heavy-duty steel frame provides exceptional stability, and has an epoxy powder-coated finish for extra protection.
- Manual Mode lets you decide as you go, with 29 levels and a speed range from 10-150 feet per minute.
- The nine preset programs address a broad variety of training desires. For heart rate monitoring choose between the built-in receiver for use with Polar chest straps or the convenient contact heart rate monitoring. The Heart Rate Control Program keeps you at your desired target heart rate.
- Provide choice of 15" LCD monitor.